
 

Нико Лозанчић 

Питање постављено Федералном министарству енергије, рударства и индустрије – 

“Када ће јавна предузећа у власништву Федерације БиХ, а нарочито мислим на Јавно 

предузеће 'Жељезнице Федерације БиХ', Јавно предузеће 'Електропривреда БиХ' и 

рудници угља у саставу Електропривреде БиХ, измирити обрачуната а неуплаћена 

дуговања по основу пореза и доприноса који прелазе износ од 200 милиона КМ?”  

 

 

 
 

 

 


